

E-NEWSLETTER ISSUE 5 - JULY 2018



Welcome New Members of the Board of Directors 歡迎新董事局成員



We are pleased to announce that five members have recently joined the Board of Directors of the Association. They are (in alphabetical order of last name): Ir Thomas Ho On-sing, JP (2009 Awardee), Ir Daniel Lai, BBS, JP (2001 Awardee), Ir Eric Ma Siu-cheung, GBS, JP (2017 Awardee), Ir Dr Samson Tam Wai-ho, JP (2007 Awardee) and Ir Tsui Tack-kong (2011 Awardee). Please click here for the list of the Board of Directors.

歡迎五位傑出理大協會會員加入董事局,當中包括(按英文姓氏排序)何安誠工程師, JP (2009年傑出理大校友)、賴錫璋工程師, BBS, JP (2001年傑出理大校友)、馬紹祥工程師, GBS, JP (2017年傑出理大校友)、譚偉豪博士、工程師, JP (2007年傑出理大校友)及崔德剛工程師(2011年傑出理大校友)。請按此查閱董事局成員名錄。

Call for Mentors - OPAA Master Class 2018/2019 招募「OPAA大師班2018/2019」師友計劃導師



The Association is going to organize its annual signature event "OPAA Master Class 2018/2019", featuring a speaker forum and an activity-based mentorship programme for PolyU students. The mentorship programme will be conducted from October 2018 to end of August 2019. During this period, students can connect with and learn from prominent leaders through "shadowing activities" and face-to-face meetings with the mentors. All members are cordially invited to join this meaningful programme as mentors. Please contact the Secretariat for more details.

傑出理大校友協會現正籌備「2018/2019傑出理大協會大師班」,此項目是本會的重點活動,內容包括講者論壇及長達近一年的師友計劃等。師友計劃由2018年10月開始至2019年8月底,透過「影子活動」及面談等活動,讓學員與導師直接交流、分享及學習。本會現正招募會員加入計劃,擔任導師,有興趣之會員請聯絡秘書處。

EVENT HIGHLIGHTS 活動焦點

2017/2018 Annual General Meeting cum CNY Luncheon (27 February 2018)

2017/2018周年大會暨農曆新年午間 聚餐 (2018年2月27日)







PROFILE UPDATES 資料更新



OPAA Mentee pursuing a master degree in the University of Cambridge 師友計劃學員將赴劍橋大學升讀碩士課程



Congratulations to Miss Maria Lau Nga-yi, who is admitted to the University of Cambridge's Master of Philosophy in Real Estate Finance programme. As a mentee of the OPAA Master Class 2016/2017 ~ Mentorship Programme, Maria was awarded the 2016/2017 OPAA – Ir Wong Tit-shing Scholarship for her excellent performance and active participation in the programme. She has just completed her Bachelor degree in Surveying from the Faculty of Construction Engineering of PolyU and will pursue her study in the UK in September this year.

熱烈恭賀劉雅懿同學獲英國劍橋大學房地產金融哲學碩士課程取錄! 劉同學為「2016/2017傑出理大協會大師班 ~ 師友計劃」學員,她在參與計劃其間,積極向上,表現優秀,獲頒發「2016/2017傑出理大校友協會 - 黃鐵城工程師獎學金」。劉同學已修畢理大建設及環境學院土地測量理學士課程,將於本年9月赴英繼續升學。

President's Corner 會長專欄

The Hong Kong Polytechnic University and the Federation of PolyU Alumni Associations will organize the 12th Outstanding PolyU Alumni Award. This biennial selection gives public recognition to outstanding graduates of PolyU for their accomplishments in their professions and their contributions to the community. Nominations for the selection will start in Fall 2018. Members of the Association are highly encouraged to nominate their fellow classmates and friends, who are bona fide graduates of PolyU and its forerunners, to take part in the selection. Stay tuned for further announcement!

香港理工大學及香港理工大學校友會聯會即將舉辦第12屆「傑出理大校友選舉」, 這項兩年一度的盛事旨在公開表揚於所屬行業表現出色及對社會有傑出貢獻的理大 畢業生。選舉將於2018年秋季開始接受提名,請各會員把握時機,提名理大及其前 身院校的同窗好友參與選舉。詳情稍後公布,請密切留意。



Tel: (852) 2766-7758

Fax: (852) 2954-0315

Email: opaa.hk@polyu.edu.hk

Website: www.opaa.hk

